

聲明

本人， _____，持有香港身份證 / 護照*第 _____

號，現居於： _____

我出生的日期和地點是： _____

我的國籍是： _____

我在獲准離婚的國家提起有關法律程序當日的國籍 (若不同上)： _____

我由結婚至我在獲准離婚的國家提起有關法律程序當日的居籍

/ 在以下地址慣常居住：

期間 (由年 / 月至年 / 月)

國家 (城市或州)

我前配偶的詳情如下：

姓名： _____

國籍： _____

在獲准離婚的國家提起有關法律程序當日的國籍 (若不同上)： _____

出生日期和地點： _____

由結婚至在獲准離婚的國家提起有關法律程序當日的居籍 / 在以下地址慣常居住：

期間 (由年 / 月至年 / 月)

國家 (城市或州)

除上述婚姻，本人並無任何未解除之婚姻。

本人謹憑藉香港法例第十一章《宣誓及聲明條例》衷誠作出此項鄭重聲明，並確信其為真確無訛。

(聲明人簽署)

法律上認可

年 月 日

註：本聲明應由你本人填寫及簽署，並經一位法律公證人認證。

*請刪去不適用的文字

STATUTORY DECLARATION

I, _____ holder of Hong Kong identity card /
passport*number _____ of _____,

solemnly and sincerely declare that :

My place and date of birth : _____ Nationality : _____

Nationality at the date of institution of the proceedings in the country in which the divorce was
obtained, if different : _____

My domicile / habitual residence from date of marriage to the date of institution of the proceedings
in the country in which the divorce was obtained:

Period (month / year - month / year) Country (city or state)

Particulars of my former spouse are as follows:

Full name : _____ Nationality : _____

Nationality at the date of institution of the proceedings in the country in which the divorce was
obtained , if different : _____

Place and date of birth : _____

Domicile / habitual residence from date of marriage to date of institution of the proceedings in the
country in which the divorce was obtained:

Period (month / year - month / year) Country (city or state)

Apart from the abovenamed marriage, I have no other undissolved marriage. And I make this
declaration conscientiously believing the same to be true and by virtue of the Oaths and Declarations
Ordinance, Chapter 11, Laws of Hong Kong.

(signature of declarant)

LEGALIZATION

Dated this _____

NOTE: This declaration should be made by you and sworn or affirmed before by a Notary Public.

* Please delete where appropriate

SF/MR/23(Rev.1 / 2017)